
1. Campaign Period: 1st April to 31st December, 2024
2. The Business Banking campaign is targeted for existing business banking customers at Emirates NBD and the   
 customers who have an active banking relationship during the Campaign Period.
3. The campaign is valid only for customers who receive communication via Email or SMS.
4. Only customers who get activated on WPS Salary transfers between 1st April to 31st December, 2024 will be    
 eligible for free WPS Salary transfers as per the table below.
5. Table provided below for reference:

Customer’s Benefits and savings:

Charge Type Current Fee Fee waiver period

WPS Salary File Upload AED 100 Per File Free until 31st December, 2024

Salary Payment via WPS Basket 
(up to 25 Employees) AED 50 Per Basket Free until 31st December, 2024

6. Customer must be in Business Banking segment holding an active business current/call account, updated KYC and   
 Trade License at time of the WPS Salary transfer.
7. Customer account(s) that is/are closed or terminated or delinquent or blacklisted or suspended or have an expired   
 trade license prior to and/or during campaign period shall not be eligible for the free transaction offers.
8. The Bank’s existing fees & charges set out in the Schedule of Charges will continue to apply on all other    
 transactions as per usual. Please visit the bank website for further details.
9. The Bank reserves all rights, at its absolute discretion, to withdraw, amend, supplement, or change the terms of the   
 campaign with prior notice in writing to you, in accordance with applicable law.
10. The Bank reserves the right to close any account based on the Bank’s General Terms and Conditions of Accounts   
 and Banking Services (“General Terms & Conditions”) applicable to the customer’s accounts and     
 regulatory requirements. In such cases the customer will forfeit any right to participate in the campaign.
11. These terms and conditions shall be subject to and are in addition to the General Terms and Conditions. 
12.	 The	Bank	shall	not	be	liable	for	and	shall	not	entertain	claims	related	to	any	benefit/reward	or	in	respect	of	any		 	
 service or product provided under the reward and shall not be responsible to the qualifying customer/account holder  
 for any losses, liabilities, damages, costs and expenses (including legal fees, costs and expenses) suffered or   
	 incurred	by	any	of	qualifying	customer/account	holder	under	or	pursuant	to	any	benefit/reward	or	in	respect	of	any		 	
 service or product provided/proposed to be provided, under these Terms and Conditions.

Terms & Conditions for Business Banking Wage Protection Scheme (WPS) Activation Campaign



شروط وأحكام حملة تفعيل “نظام حماية الأجور من الخدمات المصرفية للأعمال”

فترة الحملة: من 1 أبريل إلى 31 ديسمبر 2024  .1

تستهدف الحملة العملاء الحاليين  المدرجين ضمن الخدمات المصرفية للأعمال من بنك الإمارات دبي الوطني والعملاء الذين لديهم   .2
علاقة مصرفية نشطة خلال فترة الحملة.

الحملة سارية فقط على العملاء الذين يتلقون رسائل عبر البريد الإلكتروني أو الرسائل النصية القصيرة SMS الخاصة بالحملة.  .3

سيتأهل فقط العملاء الذين يتم تفعيل إضافتهم إلى خدمة تحويل الراتب بنظام حماية الأجور خلال الفترة من من 1 أبريل إلى  .4 
31 ديسمبر 2024 للاستفادة من خدمة تحويل الراتب بنظام حماية الأجور مجاناً وفق الجدول الموضح أدناه.

الجدول الموضح أدناه للمرجعية:  .5

فوائد ومدخرات العميل

فترة الإعفاء من الرسوم الرسوم الحالية نوع الرسوم

مجاناً حتى 31 ديسمبر 2024 100 درهم للملف الواحد
 تحميل ملف الراتب بنظام حماية

 WPS الأجور

مجاناً حتى 31 ديسمبر 2024 50 درهماً لكل سلة
دفع الرواتب من خلال سلة نظام حماية 

الأجور )لغاية 25 موظفاً(

يتعين أن يكون لدى العميل في قطاع الخدمات المصرفية للأعمال حساب تجاري/حساب تحت الطلب نشط ونسخة مُحدّثة من نموذج   .6
.WPS مع رخصة تجارية محدّثة أيضاً في وقت القيام بعملية تحويل الراتب بنظام حماية الأجور ”KYC اعرف عميلك“

إن حسابات العملاء المغلقة أو المنتهية أو المتعثرة أو المدرجة في القائمة السوداء أو المعلقة أو التي لديها رخصة تجارية منتهية   .7
الصلاحية قبل و/أو أثناء فترة الحملة لن تكون مؤهلة للحصول على عروض المعاملات المجانية.

يستمر تطبيق الرسوم والمصاريف الحالية للبنك والمنصوص عليها في جدول الرسوم على جميع المعاملات الأخرى كالمعتاد.   .8
يرجى زيارة الموقع الإلكتروني للبنك لمعرفة مزيد من التفاصيل.

يتعين أن يحتفظ البنك، ووفق تقديره المطلق، بجميع الحقوق في سحب أو تعديل أو استكمال أو تغيير شروط الحملة مع إرسال   .9
إشعار كتابي مسبق لكم وفقاً للقانون المعمول به. 

يتعين أن يحتفظ البنك بالحق في إغلاق أي حساب بناءً على الشروط والأحكام العامة للحسابات والخدمات المصرفية للبنك  .10 
)“الشروط والأحكام العامة”( المطبقة على حسابات العميل والمتطلبات التنظيمية. وفي مثل هذه الحالات، سوف يفقد العميل أي 

حق في المشاركة في الحملة.

يتعين أن تخضع هذه الشروط والأحكام للشروط والأحكام العامة وتكون إضافية لها.  .11

لا يجوز أن يتحمل البنك المسؤولية ولن يقبل المطالبات المتعلقة بأي منفعة/ مكافأة أو فيما يتعلق بأي خدمة أو منتج مُقدّم بموجب   .12
المكافأة ولن يكون مسؤولًا أمام العميل المؤهل/صاحب الحساب عن أي خسائر أو التزامات أو الأضرار والتكاليف والنفقات )بما في 

ذلك الرسوم القانونية والتكاليف والنفقات( التي يتحملها أو يتكبدها أي من العملاء/صاحب الحساب المؤهلين وفق أو بموجب أي 
فائدة/ مكافأة أو فيما يتعلق بأي خدمة أو منتج مقدم/مقترح تقديمه بموجب هذه الشروط والأحكام.


